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Σε ξενοδοχείο των κατεχομένων πιάστηκε προ-
χθές από τη λεγόμενη αστυνομία ο Γιώργος Χριστο-
δούλου Ζαβράντωνας για υπόθεση ναρκωτικών, 
την ίδια ώρα που καταζητείται από την Αστυνομία 
της Δημοκρατίας για υπόθεση ναρκωτικών στη 
Λάρνακα. Χθες ο 43χρονος οδηγήθηκε ενώπιον 
«δικαστηρίου» στην κατεχόμενη Αμμόχωστο όπου 
και τέθηκε υπό κράτηση για δύο ημέρες. Ο 43χρο-
νος, μετά από σχετικές πληροφορίες που έφθασαν 
ενώπιον των κατοχικών αρχών, εντοπίστηκε και 
συνελήφθη σε ξενοδοχείο της Αμμοχώστου, ενώ 
σε έρευνα που ακολούθησε εντοπίστηκαν στην 
κατοχή του δύο γραμμάρια που πιστεύεται πως 
είναι κοκαΐνη. Όπως αναφέρει ο τουρκοκυπρι-
ακός Τύπος, ένα γραμμάριο βρισκόταν σε καθρέ-

φτη, μαζί με μια κάρτα εισόδου δωματίου και 
ένα χαρτονόμισμα των είκοσι ευρώ. Η Κυπριακή 
Αστυνομία είχε δώσει στη δημοσιότητα φωτογρα-
φία του 43χρονου αφού καταζητείται για υπόθεση 
ναρκωτικών. Συγκεκριμένα, τον Ζαβράντωνα ενέ-
πλεξαν σε υπόθεση ναρκωτικών δύο πρόσωπα 
που καταδικάστηκαν και τα οποία μετατράπηκαν 
σε μάρτυρες κατηγορίας, οι οποίοι τον κατονόμα-
σαν ως το πρόσωπο που τους έδωσε οδηγίες, πίσω 
από τη μεταφορά ενάμισι κιλού κοκαΐνης.

Ο ένας εκ των δύο κατηγορουμένων, 23 ετών, 
καταδικάστηκε σε έξι χρόνια φυλάκιση, ενώ ο 
δεύτερος, 32 ετών, καταδικάστηκε σε δύο χρόνια 
φυλάκιση. Και οι δύο είχαν παραδεχθεί ενοχή 
ενώπιον Δικαστηρίου.

Του Μιχάλη Χατζηβασίλη

Δέσμη μέτρων για αναχαίτιση των 
θανατηφόρων οδικών συγκρούσε-
ων λήφθηκαν χθες σε σύσκεψη στο 

Προεδρικό, υπό το φόντο των διπλάσιων 
νεκρών φέτος στους δρόμους σε σύγκριση 
με πέρσι. Η σύσκεψη συγκλήθηκε από τον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας ο οποίος ζήτησε 
σημειώματα με μέτρα από την κάθε εμπλε-
κόμενη υπηρεσία και υπουργείο, ώστε να 
κωδικοποιηθούν σε συνεδρία του Υπουργι-
κού Συμβουλίου. 

Σε δηλώσεις του μετά το πέρας της 
σύσκεψης, ο υπουργός Δικαιοσύνης είπε 
ότι κατά τη σύσκεψη έγινε ανταλλαγή από-
ψεων για τα επιπλέον μέτρα που θα μπο-

ρούσαν να ληφθούν για την αντιμετώπιση 
των θανατηφόρων τροχαίων δυστυχημάτων, 
εκφράζοντας την ανάγκη αλλαγής κουλ-
τούρας και νοοτροπίας στα θέματα οδικής 
συνείδησης. Όπως ανέφερε, 
στα μέτρα που λήφθηκαν για 
αντιμετώπιση της κατάστασης 
συγκαταλέγεται η αύξηση της 
παρουσίας της Αστυνομίας 
στους δρόμους, με συμβατικά 
οχήματα. Είπε, επίσης, ότι θα 
αυξηθούν οι έλεγχοι για άλκο-
τεστ και νάρκοτεστ, προσθέτοντας ότι έδωσε 
οδηγίες στην Αστυνομία να διπλασιαστούν 
τουλάχιστον οι έλεγχοι νάρκοτεστ. Σε συ-
νεργασία με τους δήμους και τις κοινότητες, 
είπε, θα γίνει μια εκστρατεία για έλεγχο των 

διαφόρων οδικών παραβάσεων με ειδική 
έμφαση στο θέμα του παρκαρίσματος σε 
πεζοδρόμια και σε χώρους στάθμευσης 
ατόμων με αναπηρία (ΑμεΑ). Σημείωσε 

ότι υπάρχουν και άλλοι σχε-
διασμοί που αποσκοπούν στη 
μείωση των δυστυχημάτων και 
στη βελτίωση της ποιότητας 
των οδηγών, όπως είναι η Σχο-
λή Επιμόρφωσης Οδηγών και 
οι διαφημιστικές εκστρατείες 
σε συνεννόηση με το ΓΤΠ.

Στη σύσκεψη ο Πρόεδρος Αναστασιά-
δης τόνισε την ανάγκη όχι μόνο να λαμβά-
νονται αποφάσεις αλλά και να υλοποιού-
νται. Ανέφερε ότι θα τεθούν συγκεκριμένα 
χρονοδιαγράμματα για την υλοποίηση των 

αποφάσεων. Από πλευράς του ο υπουργός 
Μεταφορών Γιάννης Καρούσος είπε ότι οι 
προτάσεις του υπουργείου του επικεντρώνο-
νται στην αξιοποίηση της τεχνολογίας με τη 
δημιουργία μιας διαδικτυακής εφαρμογής 
και μιας πλατφόρμας μέσω της οποίας οι 
πολίτες θα ενημερώνουν για προβληματικά 
σημεία του οδικού δικτύου. Αναφέρθηκε 
επίσης στην αναστολή της άδειας οδήγησης 
από αυτούς που θα κρίνονται ως επικίνδυ-
νοι οδηγοί και στην αύξηση του βαθμού 
δυσκολίας των εξετάσεων για απόκτηση 
άδειας οδηγού με τη βοήθεια της τεχνολο-
γίας. Είπε, τέλος, ότι θα εφαρμοστεί ο θε-
σμός του πρεσβευτή της οδικής ασφάλειας 
για προώθηση του μηνύματος της οδικής 
ασφάλειας.  

Διπλασιάζονται οι έλεγχοι για τροχαία

Προ τετελεσμένων 
γεγονότων τα κόμματα
Με χθεσινή ανακοίνωση του το ΔΗΚΟ εξέφρασε τη 
λύπη και την απογοήτευση του γιατί ο Πρόεδρος της 
Βουλής, Δημήτρης Συλλούρης, επέλεξε να αποστείλει 
το κείμενο του προτεινόμενου κώδικα δεοντολογίας 
των βουλευτών, στην Επιτροπή του Συμβουλίου της 
Ευρώπης κατά της Διαφθοράς (GRECO), προτού εκ-
φραστούν οι απόψεις των κομμάτων στην αρμόδια 
επιτροπή της Βουλής. «Το ΔΗΚΟ τάσσεται έντονα υπέρ 
της θέσπισης κώδικα δεοντολογίας για τους βουλευ-
τές, όμως οφείλουμε να σημειώσουμε πως υπάρχουν 
πρόνοιες του προτεινόμενου κώδικα που είναι προ-
βληματικές, αμφιλεγόμενες και χρήζουν περαιτέρω 
διαβούλευσης. Γι’ αυτό και προσβλέπαμε στη συζή-
τηση στην αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή», ανά-
φερε το κόμμα, επισημαίνοντας πως ο Πρόεδρος της 
Βουλής οφείλει να δώσει εξηγήσεις γιατί επέλεξε να 
θέσει τα κοινοβουλευτικά κόμματα και τους βουλευτές 
προ τετελεσμένων γεγονότων με αυτή την πράξη και 
ενέργεια του. 

Νέα υποβολή αιτήσεων 
για δωρεάν δίκτυο Wi-Fi
Σε δύο βδομάδες περίπου, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή 
θα προκηρύξει την τέταρτη και τελευταία πρόσκληση 
υποβολής αιτήσεων για το WiFi4EU. Όπως αναφέρε-
ται σε ανακοίνωση, η πρόσκληση, είναι ανοιχτή σε 
δήμους και κοινότητες της ΕΕ. Οι δήμοι και κοινότητες 
θα έχουν τη δυνατότητα να υποβάλουν αίτηση για 947 
κουπόνια, αξίας 15,000 ευρώ το καθένα, τα οποία μπο-
ρούν να χρησιμοποιήσουν για τη δημιουργία δωρεάν 
ασύρματων δικτύων (Wi-Fi) σε δημόσιους χώρους, 
όπως δημαρχεία, δημόσιες βιβλιοθήκες, μουσεία, δη-
μόσια πάρκα ή πλατείες. Οι εγγεγραμμένοι δήμοι και 
κοινότητες θα πρέπει να εκδηλώσουν άμεσα ενδιαφέ-
ρον κάνοντας κλικ στη διαδικτυακή πύλη του WiFi4EU 
μόλις αυτή ενεργοποιηθεί την Τρίτη 17 Μαρτίου 2020 
στις 14:00 ώρα Κύπρου. Περισσότερες πληροφορίες 
στην ιστοσελίδα https://wifi4eu.ec.europa.eu η οποία 
είναι διαθέσιμη και στην ελληνική γλώσσα. 

Νέες συλλήψεις στην Πάφο 
για τοποθέτηση βόμβας
Ενώπιον μιας περίεργης υπόθεσης βρίσκεται η Αστυ-
νομία στην Πάφο. Ενώ ασχολείται με την εξέταση υπό-
θεσης τοποθέτησης εκρηκτικού μηχανισμού στο όχημα 
27χρονης από χωριό της επαρχίας Πάφου, γεγονός που 
συνέβη τον προηγούμενο μήνα, ανακάλυψε ότι στο 
ίδιο όχημα είχε τοποθετηθεί προηγουμένως και άλλος 
εκρηκτικός μηχανισμός για τον οποίο όμως δεν έγινε 
καταγγελία από την ιδιοκτήτρια του οχήματος επειδή, 
αν και εξερράγη, δεν ήταν μεγάλης ισχύος και δεν 
προκάλεσε ζημιές στο αυτοκίνητο για να γίνει αντιλη-
πτή η ενέργεια. Για την υπόθεση έχουν συλληφθεί δύο 
άντρες που κατάγονται από την ίδια περιοχή. Ο ένας 
εκ των συλληφθέντων, στην πορεία των αστυνομικών 
εξετάσεων ομολόγησε την τοποθέτηση του εκρηκτικού 
μηχανισμού στην πρώτη περίπτωση, ενώ η σύλληψή 
του έγινε για τη διερεύνηση του δεύτερου περιστατικού 
για το οποίο και αρνείται οποιαδήποτε ανάμειξη.

Εξετάζονται μέτρα 
για διαφημιστικά φυλλάδια
Η Επίτροπος Περιβάλλοντος Κλέλια Βασιλείου θα 
συζητήσει με τους υπουργούς Οικονομικών και Με-
ταφορών την κατάθεση νομοσχεδίου με το οποίο θα 
θεσπίζεται αρχή για την εφαρμογή και τον έλεγχο 
νομοθεσίας για τη διανομή διαφημιστικών φυλλαδίων. 
Η Κοινοβουλευτική Επιτροπή Περιβάλλοντος συζήτησε 
πρόταση νόμου που κατέθεσε η κοινοβουλευτική 
ομάδα του ΑΚΕΛ και το Κίνημα Οικολόγων, με την 
οποία θα δημιουργηθεί ένα σώμα που θα ελέγχει 
την εφαρμογή του νόμου για τη διανομή των διαφη-
μιστικών φυλλαδίων. Ο βουλευτής Αδάμος Αδάμου 
εξήγησε ότι θα τοποθετούνται ειδικά αυτοκόλλητα στα 
γραμματοκιβώτια από όσους δεν επιθυμούν να λαμ-
βάνουν διαφημιστικά φυλλάδια. Αυτό που γίνεται με 
τα διαφημιστικά φυλλάδια είναι αίσχος και όνειδος για 
την κοινωνία, είπε ο κ. Αδάμος. «Πρέπει να ρυθμιστεί 
νομοθετικά, καθώς η ρύθμιση εκκρεμεί από το 2009», 
συνέχισε ο πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος. 
Είπε τέλος ότι υπάρχει κόσμος που θέλει τα διαφημι-
στικά και έχει δικαίωμα να τα λαμβάνει.

350 μετανάστες έφτασαν σε τρία 24ωρα, οι πλείστοι από τις κατεχόμενες περιοχές
Του Μιχάλη Χατζηβασίλη

Σ υνεχίζονται με αμείωτο ρυθ-
μό οι μεταναστευτικές ροές 
μέσω κατεχομένων προς τις 
ελεύθερες περιοχές, οι οποί-
ες εντάθηκαν τις τελευταίες 
ημέρες, επιβεβαιώνοντας 

την αλλαγή τακτικής από την Τουρκία, η 
οποία πλέον ανοικτά και σκόπιμα προωθεί 
πρόσφυγες και μετανάστες να περάσουν 

το έδαφος της Κυπρι-
ακής Δημοκρατίας.

Χθες αιτήθηκαν 
πολιτικό άσυλο άλλα 
110 άτομα τα οποία 
ήρθαν από νόμιμες ή 
παράνομες εισόδους 
διά μέσω των κατεχο-
μένων. Στην πλειοψη-

φία τους είναι Αφρικανοί, ή προέρχονται 
από το Πακιστάν και την Μπαγκλαντές. 
Οι 80 εξ αυτών εμφανίστηκαν στο Τμήμα 
Αλλοδαπών και Μετανάστευσης της Αστυ-
νομίας στην Έγκωμη και αφού καταγράφη-
καν τα στοιχεία τους στάληκαν στο κέντρο 
φιλοξενίας στην Κοκκινοτριμιθιάς. Οι άλλοι 
παρουσιάστηκαν σε άλλες πόλεις. Οι πλεί-
στοι ήρθαν στις ελεύθερες περιοχές μέσω 
παράνομων περασμάτων της Πράσινης 
Γραμμής, ή εμφανίστηκαν σε κάποιο οδό-

φραγμα. Όπως φάνηκε από τις συνεντεύ-
ξεις που λήφθηκαν από κάποιους, αυτοί 
βρίσκονταν στα κατεχόμενα προερχόμενοι 
από την Τουρκία. Τους δόθηκε τριήμερη 
βίζα και στη συνέχεια τους άφησαν να πε-
ράσουν στις ελεύθερες περιοχές. Όπως 
διαπιστώθηκε, πολλοί από τους μετανά-
στες πέρασαν κατά τη διάρκεια της νύχτας 
στις ελεύθερες περιοχές και ανέμεναν έξω 
από την Υπηρεσία Αλλοδαπών και Μετανά-
στευσης. Όπως φάνηκε, καθοδηγήθηκαν 

από άτομα που είχαν προσυνεννοηθεί, τα 
οποία μάλιστα τους συνόδευσαν μέσω της 
Πράσινης Γραμμής στα επαρχιακά γραφεία 
της ΥΑΜ στην Έγκωμη. Όλη αυτή η διαδι-
κασία, παραπέμπει σε οργανωμένη κίνηση 
που κατευθύνεται από τα κατεχόμενα και 
έχει πλοκάμια στις ελεύθερες περιοχές.

Η αύξηση των μεταναστευτικών ροών 
των τελευταίων ημερών προβληματίζει τις 
αρμόδιες Αρχές που εντείνουν τα μέτρα 
τους κυρίως στα οδοφράγματα, ενώ ανα-

μένεται σύντομα η πολιτική απόφαση, για 
όσους θα έρχονται στην Κύπρο παράνομα, 
τότε άμεσα να επαναπροωθούνται στις χώ-
ρες τους. Όσοι είναι πρόσφυγες τότε θα τη-
ρούνται όλες οι προβλεπόμενες διαδικασίες 
της ΕΕ για προστασία και ανθρωπιστική 
βοήθεια. Όπως αναφέρθηκε στον «Φ» από 
αξιωματούχο της Υπηρεσίας Αλλοδαπών 
και Μετανάστευσης, οι πληροφορίες που 
λαμβάνονται από τους αλλοδαπούς που 
έρχονται στην Κύπρο είναι πως αναμένονται 
αφίξεις και άλλων το επόμενο διάστημα, 
προερχόμενοι από την Τουρκία και αφο-
ρούν κυρίως οικονομικούς μετανάστες. 

Οι αυξημένες ροές, έχουν πάντως 
θορυβήσει τις κυπριακές Αρχές. Όπως 
τονίστηκε, ενώ παλαιότερα έρχονταν στις 
ελεύθερες περιοχές από τα κατεχόμενα 
νόμιμα ή παράνομα γύρω στα 20 άτομα 
ημερησίως, τώρα φθάνουν γύρω στα 120 
την ημέρα. 

Χθες το υπουργείο Εσωτερικών ανέφε-
ρε ότι ο πραγματικός αριθμός που υπέβαλε 
αίτηση ασύλου κατά τους μήνες Ιανουά-
ριο - Φεβρουάριο 2020 ανέρχεται σε 2.165 
άτομα εκ των οποίων 1.315 έχουν εισέλθει 
παράνομα στη Δημοκρατία. Στους αριθμούς 
αυτούς δεν περιλαμβάνονται οι μαζικές πα-
ράτυπες αφίξεις των τελευταίων ημερών οι 
οποίες με βάση τα προκαταρκτικά στοιχεία 
ανέρχονται σε περίπου 350 πρόσωπα.

2.165 αιτήσεις για άσυλο σε δύο μήνες

Αναμένεται  
η λήψη απόφασης  
για επαναπατρισμό  
των παράνομων

Σύσκεψη χθες 
στο Προεδρικό 
με αποφάσεις 
για μέτρα

Στα κατεχόμενα ύποπτος για ναρκωτικά
Ο Γιώργος Ζαβράντωνας συνελήφθη από τις κατοχικές αρχές

Ένα διαφορετικό εξώδικο βρί-
σκουν τις τελευταίες μέρες πάνω 
στα οχήματά τους, καθηγητές Λυ-
κείων και Τεχνικών Σχολών. Φυσι-
κά δεν πρόκειται για πρόστιμο που 
πήραν από κάποιον αστυνομικό 
για παράβαση αλλά ένα μήνυμα 
από την Παγκύπρια Συντονιστι-
κή Επιτροπή Μαθητών (ΠΣΕΜ), 
η οποία συνεχίζει τη δράση της 
κατά των εξετάσεων τετραμήνων. 
Συγκεκριμένα, η ΠΣΕΜ ετοίμασε 
στη μορφή εξωδίκου, ένα φυλλά-
διο που αναφέρεται στις συγκεκρι-
μένες εξετάσεις με στόχο να ευαι-
σθητοποιήσουν τους καθηγητές 
«για την πίεση και το άγχος που 
ενισχύεται με τις εξετάσεις ανά τε-
τράμηνο», όπως αναφέρει, καθώς 
και να τους καλέσει να σταθούν 
δίπλα στον αγώνα του μαθητικού 
κινήματος. 

Χθες, η ΠΣΕΜ πραγματοποίη-

σε συμβολική δράση ενάντια στις 
εξετάσεις ανά τετράμηνο, αφισο-
κολλώντας έξω από τα Λύκεια, τις 
Τεχνικές Σχολές και τα εξατάξια 
Γυμνάσια, το σύνθημα « Όχι στις 
εξετάσεις ανά τετράμηνο».  Σύμ-
φωνα με την ΠΣΕΜ, «το υπουργείο 
Παιδείας συνεχίζει να αγνοεί τις 
αντιδράσεις των μαθητών και δεν 
μας έχει καλέσει σε διάλογο παρ’ 
όλες τις δεσμεύσεις που είχε δώσει 
στη συνάντηση μας τον περασμέ-
νο Δεκέμβριο. Όχι μόνο αγνοεί τις 
προτάσεις του οργανωμένου μαθη-
τικού κινήματος αλλά δεν φαίνεται 
να έχει τη θέληση να αλλάξει κάτι 
ουσιαστικό στη νομοθεσία για τις 
εξετάσεις ανά τετράμηνο. Καλού-
με έστω και τώρα το υπουργείο 
Παιδείας να μας καλέσει σε συ-
νάντηση για να καταθέσουμε τις 
απόψεις μας».  

 Ευαγγελία Σιζοπούλου

Την ώρα που το Τμήμα Αναπτύξεως Υδάτων σχε-
διάζει την επόμενη ημέρα του τερματισμού της 
σύμβασης λειτουργίας της μονάδας ολοκληρωμέ-
νων εγκαταστάσεων διαχείρισης στερεών οικιακών 
απορριμμάτων (ΟΕΔΑ) Πεντακώμου, οι εργαζόμενοι 
στη μονάδα αποφάσισαν να προχωρήσουν σε απερ-
γιακά μέτρα από την προσεχή Δευτέρα 9 Μαρτίου 
2020, ως ότου καταβληθούν όλα τα δεδουλευμένα 
τους. Η απόφαση λήφθηκε σε γενική συνέλευση του 
προσωπικού της μονάδας με τις συντεχνίες Οικοδό-
μων ΠΕΟ Λεμεσού, Βιομηχανικών ΣΕΚ Λεμεσού και 
ΔΕΟΚ Λεμεσού.

Σύμφωνα με σχετική ανακοίνωση, οι λόγοι που 
ώθησαν τους εργαζόμενους σε αυτό το μέτρο ήταν 
ενημέρωση που είχαν από τη διαχειρίστρια εταιρεία 

ότι αδυνατεί προσωρινά να καταβάλει τους μισθούς 
του Φεβρουαρίου και άλλες οφειλές στα διάφορα 
εργατικά ταμεία, όπως είναι το ταμείο προνοίας και 
άλλα. Επισημαίνεται ακόμη ότι η εταιρεία «επικα-
λείται ότι δέχεται ανηλεή οικονομική χειραγώγηση 
από τον εργοδότη (Τμήμα Αναπτύξεως Υδάτων), με 
αποτέλεσμα να της κατακρατούν σοβαρά ποσά από 
τα δεδουλευμένα, έτσι που να μην μπορεί να αντα-
ποκριθεί στις οικονομικές υποχρεώσεις της έναντι 
των εργαζομένων».

Καταληκτικά αναφέρεται ότι «επειδή δεν είναι η 
πρώτη φορά που παρουσιάζεται αυτό το πρόβλημα 
(της μη έγκαιρης πληρωμής μισθών και ωφελημά-
των), οι εργαζόμενοι αποφάσισαν όπως προχωρή-
σουν στα απεργιακά μέτρα, έως ότου καταβληθούν 

όλα τα δεδουλευμένα τους». Σημειώνεται ότι στις 
πιθανές επιλογές του κράτους ώστε να διασφαλιστεί 
η ομαλή συνέχιση της λειτουργίας της μονάδας σε 
περίπτωση τερματισμού της σύμβασης, ανεξάρτητα 
εάν αυτή λυθεί είτε από τον εργοδότη είτε από τον 
ανάδοχο, περιλαμβάνεται και η λειτουργία της μονά-
δας από το κράτος με το υφιστάμενο προσωπικό. Πε-
ραιτέρω, εξετάζεται και το σενάριο να παραχωρηθεί 
σε ιδιώτη μετά από διαπραγμάτευση με την επίκληση 
του κατεπείγοντος για τη διασφάλιση της δημόσιας 
υγείας και του περιβάλλοντος. Στην περίπτωση αυτή 
κάποιες επιλογές του κράτους περιλαμβάνουν την 
υποχρεωτική εργοδότηση του υφιστάμενου προσω-
πικού από τον νέο ανάδοχο και κάποιες όχι. 

Άγγελος Νικολάου

Μια διαφορετική εκστρατεία της ΠΣΕΜ κατά των εξετάσεων

Εξετάζονται οιι επιλογές του κράτους σε περίπτωση τερματισμού λειτουργίας της μονάδας

Βάζουν «εξώδικο»
σε οχήματα καθηγητών

Απεργιακά μέτρα σχεδιάζει η ΟΕΔΑ Πεντακώμου

Έβαλαν νέα κριτήρια και οι προσλήψεις θα γίνουν με παλαιό Συμβούλιο

Του Μιχάλη Χατζηβασίλη

Έντονες επικρίσεις κατά των διαδικασιών 
πρόσληψης 21 νέων δικαστών, απηύ-
θυνε χθες ο πρόεδρος του Παγκύπριου 

Δικηγορικού Συλλόγου Δώρος Ιωαννίδης, προ-
ειδοποιώντας μάλιστα τους βουλευτές να μην 
γίνουν συνεργοί σε τρωτές διαδικασίες. Ο κ. 
Ιωαννίδης που παρευρέθη χθες ενώπιον της 
Επιτροπής Νομικών της Βουλής, έθεσε αρχι-
κά θέμα τάξης όσον αφορά στη διαδικασία 
ψήφισης των νομοσχεδίων που αφορούν στη 
δικαστική μεταρρύθμιση. Όπως είπε, ενώ αρ-

χικά συμφωνήθηκε όλα τα 
νομοσχέδια να ψηφιστούν 
ενιαία, η Βουλή ενέκρινε τις 
νέες θέσεις δικαστών, χωρίς 
να εγκριθεί το νομοσχέδιο 
για το νέο Ανώτατο Δικαστικό 
Συμβούλιο που θα τους προ-
σλάβει.  Ο ίδιος κατάγγειλε 

ότι έχουν ήδη κινηθεί οι διαδικασίες πρόσλη-
ψης 21 νέων δικαστών με τα νέα κριτήρια, δη-
λαδή την παρουσίαση συστάσεων από τον δι-
οικητικό πρόεδρο του οικείου δικαστηρίου και 
του οικείου προέδρου των δικηγόρων και στη 
συνέχεια κλήθηκαν σε 15λεπτη εξέταση από το 
Ανώτατο Δικαστικό Συμβούλιο (μετέχουν μόνο 
δικαστές). Εκεί τους είπαν, όπως ανέφερε ο κ. 
Ιωαννίδης, ότι φεύγουν οι συστάσεις και μετρά 
μόνο η εξέταση. «Εμείς είμαστε άκρως αντίθε-
τοι με τη διαδικασία αυτή», τόνισε ο πρόεδρος 
των δικηγόρων, προειδοποιώντας παράλληλα 
τους βουλευτές ότι θα γίνουν συνεργοί στο 
τέλος σε μια τέτοια διαδικασία. 

Ο διευθυντής της δικαστικής μεταρρύθμι-

σης Γιώργος Ερωτοκρίτου ανέφερε ότι το Ανώ-
τατο Δικαστήριο διαισθανόμενο ότι κάτι πρέπει 
να γίνει με τα κριτήρια πρόσληψης δικαστών, 
είχε αρχικά προκηρύξει τις θέσεις (πέραν των 
30) και τις ακύρωσε, για να καθιερώσει κριτή-
ρια. Όταν έγινε αυτό, τις επαναπροκήρυξε και 
η διαδικασία τώρα βρίσκεται σε εξέλιξη. 

Σε δηλώσεις του ο υπουργός Δικαιοσύνης 
Γιώργος Σαββίδης ανέφερε ότι συζητήθηκε 
το τρίτο από εφτά νομοσχέδια που προβλέ-
πουν τη δομική αλλαγή στα δικαστήρια. Ο 
ίδιος πρόσθεσε ότι μια από τις σκοπούμενες 
τροποποιήσεις στη νομοθεσία είναι να διευ-
ρυνθεί το Ανώτατο Δικαστικό Συμβούλιο, το 
οποίο σήμερα αποτελείται μόνο από δικαστές 
του Ανωτάτου Δικαστηρίου, έτσι ώστε σε αυτό 
να περιλαμβάνονται ο Γενικός Εισαγγελέας της 
Δημοκρατίας, ο πρόεδρος του Παγκύπριου 
Δικηγορικού Συλλόγου κι ένας δικηγόρος με 

πείρα πέραν των 25 χρόνων. 
Ο κ. Σαββίδης διευκρίνισε πως το θέμα 

της πλήρωσης των νέων θέσεων δικαστών 
είναι ζήτημα του Ανωτάτου Δικαστηρίου, ανα-
φέροντας πως η Κυβέρνηση προκήρυξε τις 
θέσεις διορισμού νέων δικαστών, έτσι ώστε να 
καλυφθούν οι καθυστερήσεις που υπάρχουν. 
Η διαδικασία πλήρωσης των νέων θέσεων δι-
καστών ξεκίνησε τον περασμένο Ιούλιο με την 
ανακοίνωση των νέων κριτηρίων πρόσληψης 
δικαστών, ανέφερε κ. Σαββίδης. «Είμαστε τώ-
ρα στον Μάρτιο και από ό,τι αντιλαμβάνομαι 
έχει μόλις συμπληρωθεί ο πρώτος κύκλος των 
προσωπικών συνεντεύξεων των υποψήφιων 
δικαστών. Άρα, αντιλαμβάνεστε ότι θα πρέ-
πει να αφεθούν αυτές οι διαδικασίες να προ-
χωρήσουν με την υφιστάμενη σύνθεση του 
Ανωτάτου Δικαστικού Συμβουλίου, ώστε να 
μην υπάρξει περαιτέρω καθυστέρηση», είπε.

Φωνές δικηγόρων για νέους δικαστές

Υπεραμύνθηκε 
των διαδικασιών 
ο υπουργός 
Δικαιοσύνης

Ομολογία 
Σύρου 
πρόσφυγα
Σε μια άλλη εξέλιξη, το Επαρ-
χιακό Δικαστήριο Αμμοχώστου 
έθεσε χθες το μεσημέρι υπό 
οκταήμερη κράτηση, νεαρό 
Σύριο, ο οποίος σε θελημα-
τική του κατάθεση, παραδέ-
χθηκε ότι πλοήγησε προχθές 
τη βάρκα με τους 101 Σύρους 
που έφθασε σε λιμανάκι του 
Πρωταρά. Ο ύποπτος κατάθεσε 
ότι ενώ βρισκόταν σε καφενείο 
στη Μερσίνα, γνώρισε κάποιον 
Τούρκο που του είπε πως θα 
μπορούσε να τον στείλει στην 
Κύπρο έναντι του ποσού των 
τεσσάρων χιλιάδων ευρώ. 
Όταν του αποκρίθηκε πως δεν 
έχει τόσα χρήματα, ο διακινη-
τής του πρότεινε να ταξιδέψει 
δωρεάν, αν αποδεχόταν να 
πλοηγήσει ένα σκάφος που θα 
μετέφερε και άλλους πρόσφυ-
γες. Αυτός δέχτηκε και έτσι κα-
τέληξε στα κυπριακά παράλια. 
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